
 
Arbetsmarknadsförvaltningen 
Administrativa staben 

Protokoll nr 7 
Sida 1 (4) 

2024-10-23 
AMF 2024/2 

 

Arbetsmarknadsförvaltningen 
Administrativa staben 
 
Livdjursgatan 4 
Box 10014, 121 26  Stockholm-Globen 
Växel 08-508 35 500 
Start.stockholm 

 

Protokoll fört vid möte med 
arbetsmarknadsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 

Tidpunkt 
Onsdagen den 23 oktober, kl 16:00-17:30 
Plats 
Arbetsmarknadsförvaltningen, Palmfeltsvägen 5  

Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor 
Bengt Lyngbäck, FUB Stockholm- För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning 

Sven Zachari, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad 

Ahmed Cherif, FHDBF – Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med familjer 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 
Amina Engman Bel-Haj, Strateg inom mänskliga rättigheter  
Payam Abdulkarim, enhetschef FoP 

Karina Uddén, förvaltningschef  

Lykke Ask, sekreterare 

Malin Jigvall, verksamhetscontroller 

Förhinder 
Anna Palmborg, DHR- Delaktighet, Handlingskraft och Rörelsefrihet 

Ann-Cristin Broberg, Neuroförbundet Stockholm 

Doaa Zatara, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad 

Anderas Nyhlén, Autism Stockholms Län 

 

Övriga deltagare 
Två tolkar från Stockholmstolkar 
 
 

Justering 
Justerat den 2024-10-25 
 
Bengt Lyngbäck    Ahmed Cherif 
Ordförande      Justerare   
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§1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning 

Ordförande Bengt Lyngbäck öppnade mötet och dagordningen 
fastställdes.  
 

§2. Val av justerare samt justeringsdag 

Ahmed Cherif valdes till justerare. Protokollet justeras den 25 oktober. 

  

§3. Återkoppling av föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades och föregående protokoll lades till 
handlingarna. 
 
 
§4. Rapportering kring rådets fokusområden  

 Lärkedjan – Projektet är i uppstartsfasen och man har kommit 
igång med att hitta samarbeten och deltagare. Hittills har man 
identifierat 7 deltagare som kommer att påbörja 
orienteringskursen i november. Två arbetsgivare är redo att ta 
emot dessa i januari.  
 

 Enheten FOP blir ett eget verksamhetsområde – Ambitionen 
är att stärka området och arbete med 
funktionshinderperspektivet. Enheten för funktionsnedsättning 
och psykisk ohälsa kommer i januari 2025 att bli ett eget 
verksamhetsområde med två enheter under, dessa blir I work och 
Alfa.  
 

 Digital föreläsning om tillgänglighet – All personal på 
arbetsmarknadsförvaltningen har erbjudits att ta del av en digital 
föreläsning om ämnet tillgänglighet. Föreläsningen är inspelad 
och textad, för att ytterligare öka tillgängligheten och kunna ta 
del av materialet igen.  Som en del av förvaltningens arbete med 
mänskliga rättigheter, genomförs 4 kunskapshöjande 
föreläsningar digitalt per år.  

 
 Nya skolenheter – Egenregin utökar för att kunna ta emot ett 

större elevantal. I november öppnar Komvux Liljeholmen och i 
februari Komvux Kista. En viktig aspekt i planerande och 
uppstart av nya skolor blir att tillgänglighetsanpassa utifrån 
fysiska, sociala och pedagogiska aspekter. 
 

 Arbetsterapeut – Inom förvaltningen finns en arbetsterapeut 
som är placerad inom VO Kompetensförsörjning och utveckling. 
Då det kan finnas behov av arbetsterapeut på 
vuxenutbildningscentrum inför att personer börjar studera, 
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kommer arbetsterapeut under en provperiod förlägga delar av sin 
tjänst där. Syftet är att fånga upp personer som kan behöva 
arbetsterapeutiskt stöd i sina studier, för att kunna förmedla 
vidare till kommande skola.  
 
Kartläggning av stöd till personer med funktionsnedsättning 
– Förvaltningen har tagit fram en intern kartläggning över de 
stöd och insatser förvaltningen erbjuder personer med 
funktionsnedsättning, inför och under studier. Kartläggningen är 
ett underlag för fördjupad analys och för förvaltningens 
kvalitets- och verksamhetsutveckling. 
 

 Metodstöd – riktar sig chefer och medarbetare.  
Kunskapshöjande inom olika rättighetsområden.  
 

 Kompetensutveckling – Dialog med olika enheter och 
verksamheter inom förvaltningen förs kontinuerligt. Bland annat 
har MR-strategen hållit i workshops och dialoger kring 
tillgänglighet. 
 

§5. Rådets fokusområden kopplat till VP-24  

På efterfrågan från rådet har förvaltningen (i ett särskilt dokument) 
kopplat ihop rådets fokusområden till nuvarande verksamhetsplan för att 
enklare kunna följa aktiviteter och indikatorer. Dokumentet är ett steg i 
ledet att systematisera processen med att koppla ihop rådets input till 
förvaltningens arbete.  

Rådet framför att de önskar mer tillgänglighetsanpassade dokument, tex  
tertialrapporterna, flerårsärendet och verksamhetsplanen. Detta för att 
tydligare kunna finna koppling till sina fokusområden och enklare kunna 
lämna synpunkter och råd.  
 

§6. Genomgång av stadens budget  

Förvaltningschefen presenterade majoritetens budgetförslag för 2025, 
med särskilt fokus på arbetsmarknadsnämndens fokusområden.   

Presentationen hade sänts ut till samtliga i rådet inför mötet samt länk 
till det stora budgetförslaget i sin helhet. 

Vidare informerades rådet om vad som stod i budgetförslaget kopplat till 
tillgänglighet och mänskliga rättigheter, samt andra reflektioner som 
tangerar vid rådets fokusområden.  
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§6. Fortsatt dialog inför kommande VP-arbete  

Dialog fördes inför det kommande arbetet med verksamhetsplanen för 
2025. En av förvaltningens verksamhetscontroller deltog för att förklara 
processen samt svara upp på frågor och diskussioner.  
 
Förvaltningens samtliga chefer kommer att åka på planeringsdagar den 
24-25 oktober för att arbeta fram nämndens verksamhetsplan för 2025. 
Till dessa dagar tar förvaltningen med sig input från rådet i form av 
tidigare inlämnade fokusområden.  
 
Rådet skickar även med, att de önskar få input och idéer, från 
förvaltningens håll, vad rådet kan tänkas kunna bidra med framöver. 
Kan det finnas utrymme för workshops eller dialogmöten under nästa år 
där rådet kan närvara?  
Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer vid nästa möte.  
 
 
§7. Rådets medskick till nämnden 
 
Hur kommer uppföljningen av programmet för tillgänglighet och 
delaktighet (vilket ska implementeras i stadens alla förvaltningar och 
bolag) att ske?  
 
 
§8. Övriga frågor 
 
Nästa möte är den 11 december. Rådssekreteraren bjuder in nämndens 
ordförande och vice ordförande för vidare dialog. 
 
 
 
Ordförande tackar för deltagandet och avslutar mötet. 
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